

21 January 2014 / 21 janvier 2014

IOTC CIRCULAR 2014-04 / CIRCULAIRE CTOI 2014-04

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: COMMUNICATION FROM AUSTRALIA IN RESPONSE TO CIRCULAR 2013-106

Please find attached a communication from Australia in response to Circular 2013-106, regarding the Third Session of the Technical Committee on Allocation Criteria (TCAC03)

Madame/Monsieur,

SUJET: COMMUNICATION DE L'AUSTRALIE EN REPONSE A LA CIRCULAIRE 2013-106

Veuillez trouver ci-jointe une communication de l'Australie en réponse à la Circulaire CTOI 2013-106, concernant la Troisième Session du Comité Technique sur les Critères d'Allocation (CTCA03)

Yours sincerely / Cordialement



Rondolph Payet
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

Attachments / Pièces jointes:

- Letter from Australia / Lettre de l'Australie

Distribution / Destinataires

IOTC Members / Membres de la CTOI: Australia, Belize, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom (OT), Vanuatu, Yemen.

Cooperating non-Contracting Parties / Parties coopérantes non-contractantes: Senegal, South Africa.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Copy to / Copie à: FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement



Australian Government
Department of Agriculture

Ref: 2013/11573

Mr Mauree Daroomalingum
Chairperson
Indian Ocean Tuna Commission
PO Box 1011
Victoria Seychelles

Dear Mr Mauree

I refer to circular 2013-106 concerning further guidance for the Third Technical Committee on Allocation Criteria (TACA03).

As there has not been an offer to host the meeting and the timing of the 18th Session of the Commission, we would like to propose that the TCAC03 be deferred until following the 18th Session of the Commission in June in Sri Lanka.

We consider that it would be useful for the TCAC process to be considered in conjunction with the Commission's work-plan and budget and this may provide a more coherent way forward for the TCAC process.

Could you please circulate this letter to all IOTC members. We look forward to hearing the views of other members on this proposal.

Yours sincerely

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'G. Neil'.

Gordon Neil
Australian Commissioner to IOTC
15 January 2014

Note: ce qui suit est la traduction d'un courrier en Anglais reçu par le Secrétariat. Pour plus de détails, se reporter à l'original.



Australian Government
Department of Agriculture

Ref: 2013/11573

Le 27 novembre 2013

M. Mauree Daroomalingum
Président
Commission des thons de l'océan Indien (CTOI)
PO Box 1011, Victoria
Seychelles

Cher M. Mauree,

Je fais référence à la circulaire 2013-106 concernant le Troisième Comité technique sur les critères d'allocation (CTCA03).

Dans la mesure où il n'y a eu aucune offre d'accueil de cette réunion et en tenant compte des dates de la 18^e session de la Commission, nous voudrions proposer que CTCA03 se tienne après la 18^e session de la Commission, en juin, au Sri Lanka.

Nous pensons qu'il serait intéressant que le processus CTCA soit abordé en conjonction avec le plan de travail et le budget de la Commission, ce qui pourrait apporter une meilleure perspective sur le processus.

Merci de bien vouloir diffuser cette lettre à tous les membres de la CTOI. Nous espérons avoir l'avis des autres membres sur cette proposition.

Cordialement,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'G. Neil'.

Gordon Neil
Australian Commissioner to IOTC
17 January 2014